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Raadsvergadering 22 september 2021       - Edwin Helvrich 

NIEUWSBRIEF - oktober 2021 
 

Woensdagavond 22 september 
2021, de eerste openbare raads-
vergadering na het zomerreces. 

Nog steeds in het gebouw van Het 
Vierkant en nog steeds met een 
beperkte toegankelijkheid voor de 
geïnteresseerde toeschouwer. Er 
stonden een aantal interessante 
onderwerpen op de agenda. In dit 
verslag beperken we ons tot de bij-
dragen en de standpunten van de 
PvdA. Voor een woordelijke weerga-
ve kunt u terecht op de website van 
de Gemeente Harlingen. 
  
De eerste actieve bijdrage kwam in 
het vragenhalfuurtje waar Edwin 
Helvrich een vraag stelde over de 
beperkte toegankelijkheid van de 
Grote Bredeplaats voor voetgangers 
als gevolg van terrassen die de 
doorgang beperken. Dit wordt door 
de wethouder uitgezocht en aange-
pakt. De tweede vraag betrof de 
stand van zaken van  de herin-
richting van de Grote Bredeplaats. 
Het college is hier nog steeds mee 
bezig om zich een goed beeld te 
vormen. Dit zal in 2022 worden te-
ruggekoppeld aan de gemeente-
raad. Vooralsnog verandert er nog 
niets. 
  
Nadat de herziene notitie geheim-
houding was besproken, en een 
amendement van de Waddenpartij 
werd afgewezen, werd deze una-
niem door de raad aangenomen. De 
PvdA is van mening dat met deze 
notitie de aandacht voor oplegging 
van geheimhouding, maar ook de 
periodieke evaluatie ervan goed is 
gewaarborgd. 
  
Toen kwamen de jaarstukken 2020 
van de Gemeenschappelijke Rege-
ling Fryslân-West ter kennisneming 
aan de orde. In deze Gemeenschap-

pelijke Regeling werken Harlingen 
(als kleinste), Waadhoeke, De 
Fryske Marren en Súdwest Fryslân 
(als grootste) samen om de parti-
cipatiewet (lees: de wettelijke 
taak om mensen met een uitke-
ring te activeren en terug te bege-
leiden naar al dan niet betaald 
werk) goed uit te voeren. Een in-
gewikkeld construct waarin ook 
Empatec is gepositioneerd en een 
rol speelt. 
  
De PvdA fractie greep deze agen-
dering aan om zich bij monde van 
Ron Leen kritisch uit te laten naar 
het bestuur van deze Gemeen-
schappelijke Regeling en met na-
me over het alsmaar uitblijven 
van de uitgewerkte visie op het 
werkleerbedrijf. Hoe ziet de toe-
komst eruit? Hoe gaan we het een 
ander financieren en hoe gaan we 
dit besturen en controleren? In 
ieder geval bezwoer wethouder 
Paul Schoute, tevens portefeuille-
houder in deze regeling, de ge-
meenteraad dat dit geheel en al 
voor de aanstaande gemeente-
raadsverkiezingen aan de vier ra-
den zal zijn voorgelegd en bespro-
ken en besloten. Wij zijn zeer be-
nieuwd en houden de wethouder 
aan zijn belofte, hoewel wij er ook 
sterk aan twijfelen of de wethou-
der zijn belofte kan waarmaken. 
In onze ogen zou dat een hele 
slechte zaak zijn, voor de betrok-
ken cliënten, de gemeenteraden, 
maar zeer zeker ook voor het be-
stuur van deze Gemeenschappelij-
ke Regeling. Het is nu echter nog 
te vroeg om op de consequenties 
hiervan vooruit te lopen. Wordt 
dus vervolgd... 
  
Als vierde punt werd het Sociaal-
economisch Actieprogramma 2021
-2023 besproken. Namens onze 
fractie sprak Jacqueline Huizenga. 

In haar betoog sprak zij haar vertrou-
wen uit in het gepresenteerde actie-
programma, maar plaatste wel een 
aantal kritische kanttekeningen. 
  
Deze betroffen: 
 

• de beperking tot de Agrifood en 
de maritieme sector, terwijl er 
ook andere sectoren, zoals de 
voedingssector, heel veel kan-
sen zouden moeten bieden; 

• het voorzien in goede huisves-
ting vóóraf aan de werving van 
arbeidsmigranten voor hun bij-
drage aan onze ambities in het 
sociaaleconomisch actieplan; 

• de monitoring op de te behalen 
resultaten, hoever gaan we 
door, wat willen we meebeta-
len, wanneer is het genoeg ge-
weest of wanneer moet er juist 
extra inzet geleverd worden. 

 
Het is de taak van de gemeenteraad 
om hier de vinger aan de pols te hou-
den. De wethouder zegde toe dat hij 
de raad halfjaarlijks zou informeren 
over de voortgang en over twee jaar 
is het tijd voor een evaluatie van de 
tot dan toe behaalde resultaten en de 
vooruitzichten. 
  
Het voorontwerp bestemmingsplan 
Oostpoort fase 3 werd na de gebrui-
kelijke discussie en de aanname van 
een in de raad aangepast en daarna 
ook door de PvdA gesteund amende-
ment van het CDA met grote meer-
derheid aangenomen. 
  
Tot slot werd door de raad de motie 
inzake de verlenging van het perio-
diek borstonderzoek van twee naar 
drie jaar door de staatssecretaris van 
volksgezondheid” van HOOP unaniem 
aangenomen. 
 
Tot zover!  



Verslag van de raad PvdA Har-
lingen 
 
Een raadsvergadering van slechts 
een uur en met een onderwerp die 
in bespreking kwam. Het was een 
korte raadsvergadering voor de 
raadsleden. Het hoofdonderwerp 
was de bespreking van een gewij-
zigde regeling van de Dienst Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid Noard-
west Fryslân. Een technisch onder-
werp, maar wel met gevolgen die 
we gaan merken. 
 
De vergadering begon echter met 
de mededelingen van het college 
van burgemeester en wethouders. 
De PvdA had vragen gesteld over de 
toegankelijkheid van het strand 
voor mindervaliden. Dit is op dit 
moment een probleem, waardoor 
niet iedereen van het strand en de 
zee kan genieten. De wethouder 
vertelde dat de gemeente met ge-
bruikers in gesprek gaat om tot de 
beste oplossing te komen. Op dit 
moment verkennen ze de mogelijk-
heden om een aanpassing te doen. 
Daarnaast beloofde de wethouder 
voor 1 mei te laten weten hoe ver 
ze dan zijn. 
 
Daarnaast ging de wethouder in op 
de situatie met de twee trailerhellin-
gen. Deze zijn nog niet open. PvdA-
raadslid Jacqueline Huizenga stelde 
vragen over de situatie. De ge-
meente zal moeten beslissen welke 
helling er open blijft en of er een 
helling dichtgaat. Mocht de nieuwe 
helling dichtgaan dan stelt de PvdA 

voor om te kijken of de materialen 
van de andere helling bij de Witte 
Kas gebruikt kan worden. De staat 
van deze helling is namelijk slecht 
en moet opgeknapt worden. De 
wethouder zei toe om naar de mo-
gelijkheden te kijken. 
 
Bij de behandeling van de onder-
werpen op de agenda bleek dat de 
raad alleen over de regeling van 
de dienst Sociale Zaken en Werk-
gelegenheid in debat wilde gaan. 
Door een wijziging gaan bevoegd-
heden over het budgetrecht van 
de gemeente terug naar de uit-
voeringsorganisatie, de BVO. 
Waarom is dit belangrijk? Er was 
vanuit onze gemeente de behoefte 
om het beleid en de beslissingen 
over de begroting zelf te gaan 
uitvoeren. Op die manier hoopten 
wij als gemeente meer invloed te 
hebben over wat voor beleid er 
gevoerd gaat worden. Denk dan 
aan beleid over sociale voorzienin-
gen voor bijvoorbeeld werk, ziekte 
of opvoeding. Nu blijkt dat de re-
geling juridisch niet goed in elkaar 
zat en door privacy van de basis-
registratie personen (BRP). En 
daarom moet de regeling op het 
gebied van begroting en budget 
terug van de gemeente naar de 
BVO.  
 
Woordvoerder Ron Leen liet na-
mens de PvdA weten dat we na-
tuurlijk de uitvoering niet in de 
weg willen staan, en daarom niet 
een andere keus hebben dan mee 
te stemmen met het voorstel. 

Echter zijn we niet heel gelukkig met 
deze wijziging. Het beperkt namelijk 
de invloed van de gemeenteraad. We 
hopen er niet achter te komen dat we 
in het vervolg meer op afstand wor-
den gezet als raad. Ook hopen we dat 
er een concreet instrument kan ko-
men dat de raadsleden in staat stelt 
nog steeds invloed uit te oefenen op 
het beleid.  
 
Na het bespreken van dit voorstel 
hamerde de voorzitter de wijziging 
van de tarieventabel precario en ver-
ordening reclamebelasting af en werd 
de 28e begrotingswijziging vastge-
steld. Hierdoor is het heffen van pre-
cariobelasting op terrassen voor 2021 
officieel op 0 euro gezet. Waardoor 
de lasten voor horecaondernemers 
iets lager uitvallen.  
 
Met het vaststellen van de hamer-
stukken kwam er een eind aan de 
raadsvergadering. Op woensdag 27 
oktober bespreken wij de begroting 
voor 2022. Deze vergadering begint 
al om 15:00 uur en zal gaan over hoe 
de gemeente het financieel doet en 
de plannen van het college voor het 
komende jaar. U hoort tegen die tijd 
weer van ons! 
 
Sociaal voor mekaar! 
PvdA Harlingen, Edwin Helvrich, Jac-
queline Huizenga, Bartele Boersma, 
Welmoed Konst en Ron Leen 
 

Raadsvergadering 14 oktober 2021       - Bartele Boersma 



Verslag en conclusie werkbe-
zoek aan SFP in Westdorpe, 
Zeeuws-Vlaanderen d.d. 23-9-
2021 
Deelnemers namens PvdA-fractie: 
Welmoed Konst en Ron Leen 
Op 23 september rond kwart voor 
acht ’s ochtends verzamelden de 
raadsleden en andere geïnteres-
seerden zich bij de bus voor een 
werkbezoek aan de Bio-LNG centra-
le in Zeeland.  Gedurende de vijf 
uur durende heenreis zijn wij uitge-
breid geïnformeerd door een vijftal 
deskundigen over: 

• De toekomstige rol van bio-
gas in Europa door Harmen 
Dekker, directeur van de Eu-
ropean Biogas Association; 

• Innovatie door Patrick Cnub-
ben, manager Green 
Gasroundabout&Biobased bij 
Energy Valley Foundation; 

• Het hoe en waarom van Bio-
LNG door Robert Goevaers 
van H2 Hytrucks en EBA bio-
lng; 

• Risico’s en eventuele overlast 
door Ton Voncken van Bio 
Transitie Consultants, Biogas 
Brancheorganisatie en TKI 
Agro@Food; 

• Vergunning SFP Friesland 
door Raymond Derks, mede-
eigenaar van Graan Watts 
Energy Solution 

 
Tijdens de presentaties is uitgebreid 
ingegaan op het fenomeen Biogas 
en Bio-LNG in de bredere context en 
was er geruime gelegenheid tot het 
stellen van vragen. Er zijn veel kriti-
sche vragen gesteld door de deelne-
mende raadsleden. 
 
Tijdens de lunch en de rondleiding 
over de fabriek legden de twee initi-
atiefnemers (Erik Brouwers en Niels 
Peters) van SFP ons het een en an-
der uit en beantwoordden ze al onze 
vragen. De zorgen die bij ons leven 
ten aanzien van communicatie, om-
gevingsmanagement en de naleving 
van de vergunning in brede zin zijn 
uitvoerig besproken.  
 
Over de fabriek in Zeeland 
De fabriek in Zeeland maakt Biogas 
en dat leveren zij terug op het gas-
net in de omgeving. Daarnaast pro-
duceert het bedrijf CO2 en digistaat 
als bijproducten. De CO2 wordt ge-
leverd aan tuinderijen, de digistaat 
wordt tot korrels verwerkt en ver-
kocht als voedingstof aan de akker-
bouw. Deze fabriek gebruikt als 
grondstoffen, natte mest en droge 
plantaardige producten, zoals afge-
keurde bulk uit de scheepvaart (uit 
Antwerpen en Rotterdam), zoals 
soja, graan, noem maar op. Zij ge-
bruiken geen dierlijke resten! De 
grondstoffen kopen ze op van ver-

zekeringsmaatschappijen die deze 
spullen anders op een andere ma-
nier zouden verwerken. Een voor-
beeld is een afgekeurde lading 
omdat er zeewater bij is geko-
men. Deze lading zou gebruikelijk 
vernietigd worden omdat het 
waardeloos is geworden, maar 
kan nu gebruikt worden in de cen-
trale. Het bedrijf is er zelf zeer op 
gericht, dat de aangeleverde 
grondstoffen vrij zijn van vervui-
ling. Te meer omdat vervuiling in 
de grondstoffen de bacteriën in de 
tank verstoort, waardoor het pro-
duct (de Bio-LNG, digistaat en 
CO2) van mindere of ronduit 
slechte kwaliteit wordt als de bac-
teriën niet optimaal hun werk 
doen.  
 
De aanlevering van de grondstof-
fen gebeurt, afhankelijk van de 
leverancier, via het water (o.a. 
grote afgekeurde bulkladingen) en 
via de weg (mest en restpro-
ducten van bijv. tuinderijen uit de 
omgeving). De grondstoffen wor-
den uit de omgeving Zeeland, 
Brabant en Zuid-Holland aangele-
verd. 
 
Wat we tot nu toe weten over 
de fabriek in Harlingen 
De fabriek in Harlingen maakt bio-
LNG voor de transportsector en 
voor gebruik in productie. Anders 
dan de fabriek in Zeeland is het 
bedrijf niet van plan gas terug te 
leveren aan de omgeving. Deze 
fabriek zal als bijproduct digistaat 
leveren met dezelfde afnemers-
groep, maar dan in Friesland. De-
ze fabriek gebruikt alleen schone 
plantaardige grondstoffen. Sowie-
so komen er in de centrale geen 
dierlijke resten. Anders dan de 
centrale in Zeeland komt in de 
centrale in Harlingen ook geen 
mest.  
 
In tegenstelling tot de fabriek in 
Westdorpe zal in Harlingen het 
gehele proces, dat wil zeggen de 
aanlevering, het lossen en de op-
slag van de grondstoffen, de ver-
werking ervan en de opslag van 
de eindproducten geheel “indoor” 
afspelen. Daarmee zal de geur-, 
stof- en andere overlast uit dit 
proces tot nul zijn gereduceerd. 
Onze ervaring in Zeeland was dat 
daar al geen sprake was van geur
- en stofoverlast, terwijl de fabriek 
volop aan het werk was. Wat op-
viel is dat er wel opslagcapaciteit 
buiten was. De initiatiefnemers 
hebben ons verteld dat de buiten-
opslag in Zeeland voor korte op-
slag is bedoeld (1 à 2 dagen) en 
dat de grondstoffen dan langzaam 
naar binnen gependeld worden. In 
Harlingen zal niet zo’n buitenop-
slag komen, omdat het hele pro-

ces zich binnen afspeelt.  
De aanlevering van de grondstoffen 
gaat ook in Harlingen, afhankelijk van 
de leverancier, via het water (daarom 
gaat hun voorkeur uit naar vestiging 
in de haven) en via de weg 
(restproducten van bijv. tuinderijen 
uit de omgeving). De grondstoffen 
worden uit de omgeving Friesland 
aangeleverd. Afgekeurde bulkladin-
gen uit de zeevaart worden sowieso 
via het water aangevoerd. Men ver-
wacht vooralsnog dat het vervoer 
50% over de weg en 50% over het 
water zal zijn. 
 
Inhoudelijke milieuaspecten: 

• Input op jaarbasis = 300.000 
ton plantaardige massa 

• Toevoegingen op jaarbasis = 
antischuim 14 ton, vlokmiddel 
2.233 ton, zwavelzuur 1.637 
ton en polymeer 114 ton 

• Output op jaarbasis = Bio-LNG 
18.000 ton, Minerale korrels 
27.000 ton, Minerale concen-
traat droog 41.000 ton, Loos-
baar water 159.000 ton, Wa-
terdamp via luchtwasser 
59.000 ton 

 
De fabriek in Harlingen ligt niet direct 
aan de kade. Daarom al er pendel-
transport worden geregeld vanuit de 
openbare haven/kade in de industrie-
haven. In de toekomst komt er een 
pijpverbinding van die loslocatie naar 
de fabriek. 
 
Voor wat geur, veiligheid, verkeer, 
geluid, luchtkwaliteit en stikstof (en 
dit wordt voor ons allemaal heel erg 
technisch) betreft, is de conclusie dat 
het bedrijf ruim onder de wettelijke 
normen produceert en binnen het 
bestemmingsplan opereert. Voor wat 
betreft uitstoot is dat vrij eenvoudig 
te verklaren: de centrale stoot niet 
tot nauwelijks iets uit. De CO2 die 
vrij komt wordt afgevangen en is een 
van de producten die het bedrijf aan-
biedt. De centrales zijn dusdanig af-
gesloten dat er niets vrijkomt. Wij 
hebben als raadsleden zelf ondervon-
den dat je buiten helemaal niks 
merkt van de stank die vrijkomt. De 
centrale maakt buiten nagenoeg geen 
geluid en het transport gebeurt over 
water of over land, waarbij de vracht-
wagens door de ligging van de cen-
trale niet door de stad rijden.  
 
De planning is dat in 2021 de vergun-
ning fase 1 en in 2022 de vergunning 
fase 2 wordt afgegeven door de pro-
vincie en dat de bouw start in 
2022/2023 en de fabriek vervolgens 
in gebruik wordt genomen. 

Verslag bezoek Bio-LNG centrale        - Welmoed Konst & Ron Leen 



Wat is, naar aanleiding van dit 
werkbezoek, jullie standpunt 
over de centrale? 
 
Ron: Wat mij betreft draagt Bio-
LNG sterk bij aan de verduurzaming 
van transport en productie, dus 
vanuit dat oogpunt heb ik geen be-
zwaar. Qua werkgelegenheid valt 
het enigszins tegen, maar dat geldt 
helaas ook voor de andere bedrij-
vigheid in de haven. Wel kan er 
sprake zijn van enig werkgelegen-
heidseffect bij toeleveranciers, maar 
dat is een inschatting mijnerzijds 
voor wat die waard is.  
 
Het is van groot belang, dat er een 
goede en open communicatie moet 
plaatsvinden met de inwoners van 
Harlingen en omgeving. Dit hebben 
wij aangekaart bij de directie en zij 
zijn zeker voornemens om hiervoor 
zorg te dragen, ondanks de zwakke 
start. Ik heb er vertrouwen in, dat 
zij dit zullen doen. Als fractie heb-
ben wij daar ook een rol in, sowieso 
door de korte contactlijnen met de 
initiatiefnemers goed te onderhou-
den en te gebruiken en aan onze 
kiezers uit te leggen waarom wij 
geen bezwaar hebben tegen de bio-
LNG installatie. Net zo goed als wij 
heel goed moeten kunnen uitleggen 
waarom wij wel bezwaar (zouden) 
hebben tegen die installatie. Zelf 
ben ik ervan overtuigd, dat ik kan 
uitleggen waarom ik geen bezwaar 
(meer) heb! 

Welmoed: Wat ik daaraan toe wil 
voegen is het nieuwe inzicht dat 
voor de invoer vaak grondstoffen 
worden gebruikt die anders ver-
nietigd zouden worden in bijvoor-
beeld de REC. Zo werd er in de 
week dat wij langskwamen een 
vracht geleverd die afgekeurd was 
omdat er een dood varken aan 
boord gevonden werd. De gehele 
vracht werd afgekeurd, terwijl 
voor de centrale het grootste deel 
(alle compartimenten behalve die 
met het dode varken erin) nog 
gebruikt konden worden.  
 
Ik heb met de initiatiefnemers 
besproken dat er zorgen in Harlin-
gen leven door situaties in het 
verleden, maar ook door het stig-
ma dat op biomassacentrales ligt. 
Wij hebben ze op het hart gedrukt 
dat goede communicatie, omge-
vingsmanagement en transparan-
tie een voorwaarde is om de cen-
trale hier te bouwen. Ik heb er 
vertrouwen in dat ze hiermee aan 
de slag gaan (in de busreis terug 
werden de eerste plannen al ge-
smeed). Als dat op orde is zijn alle 
bezwaren die ik heb tegen de bio-
LNG centrale weggenomen en ben 
ik van mening dat het een mooie 
toevoeging aan de haven zal wor-
den. Wat ik ook nog de moeite 
waard vind om te noemen (maar 
niet doorslaggevend): de initia-
tiefnemers hechten grote waarde 
aan hygiëne. Het terrein wordt 

dagelijks aangeveegd en wekelijks 
gepoetst.  
 
Op grond van bovenstaande vinden 
wij (Ron en Welmoed), dat er vanuit 
de PvdA-fractie geen bezwaren ge-
maakt hoeven te worden tegen de 
vestiging van de Bio-LNG fabriek in 
de haven van Harlingen. We houden 
de vinger aan de pols voor wat be-
treft communicatie, omgevingsma-
nagement en transparantie. We heb-
ben inmiddels korte lijntjes met de 
initiatiefnemers. Op eventuele ver-
volgvragen kunnen wij nog gewoon 
antwoord krijgen.  

 

Nog niet alle vragen zijn beantwoord 
na dit werkbezoek. Op dinsdag 2 no-
vember hebben we nog een informa-
tieve raadscommissie over dit onder-
werp. Mocht u nog suggesties heb-
ben, of wilt u nog meer informatie 
over het werkbezoek, schroom dan 
niet om contact met Ron of Welmoed 
op te nemen! Natuurlijk zullen wij 
ook de uitkomsten van de raadscom-
missie weer met jullie delen.  

 

Sociaal voor mekaar! 
PvdA Harlingen, Edwin Helvrich, Jac-
queline Huizenga, Bartele Boersma, 
Welmoed Konst en Ron Leen 

Verslag bezoek Bio-LNG centrale        - Welmoed Konst & Ron Leen 
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Beste Rooie Ouwe Seunen, 
 

Tijd voor een nieuwe nieuwsbrief en 
dus neem ik weer plaats achter de 
laptop. 
Er gebeurt meer dan genoeg in de 
wereld om ons heen om een pagina 
te vullen, maar waar moet ik begin-
nen. Zes maanden na de verkiezin-
gen zijn wij in ons land van democra-
tische waarden niet verder gekomen 
dan voortzetting van de oude coalitie 
hoor ik net in het nieuws. 
Het is waar dat deze coalitie na de 
verkiezingen getalsmatig winst had 
geboekt ook al was deze minimaal, 
maar het is toch raar dat een regering 
die moet aftreden door het toeslagen-
schandaal nu ogenschijnlijk pro-
bleemloos verder kan. Grote woorden 
over landsbelang en grote problemen 
waar wij voor staan, hoe waar ook, 
komen voor mij raar over wanneer je 
daar na zes maanden “praten” over 
wie niet met wie wil dan nu achter 
komt. 
 
Wij als PvdA hebben ons coöperatief 
opgesteld samen met GroenLinks 
maar daar is niets meegedaan. Bang 
voor het inhoudelijk gesprek? We 
zullen het nooit weten ben ik bang. 
Wellicht en hopelijk laten de komen-
de gemeenteraadsverkiezingen zien 
wat wij als kiezers daar van vinden. 
Veel politici zijn in mijn ogen teveel 
met zichzelf bezig, hoe zij overkomen 
bij de kiezer, vooral bezig de gunst 
van de kiezer niet te verliezen en te-
veel bezig de kiezer naar de mond te 
praten in plaats van bezig te zijn 
waarvoor zij zijn gekozen: het land 
besturen, de fouten die gemaakt zijn 
oplossen en de toekomst voor toe-
komstige generaties veiligstellen. Dit 
zijn grote opgaven die moed en visie 
vragen en ja daar horen voor ons als 

voorstel naar de leden komen die wij 
25 november (Anna Caspari 19:30 
uur) tijdens de ALV kunnen accepte-
ren of wellicht aanpassen. Ik hoop 
dat veel leden dan weer hun gezicht 
laten zien want het is te lang geleden 
dat wij elkaar fysiek hebben ontmoet! 
 
Tot 25 november en een hartelijke 
groet, 
 
Namens het bestuur, 
 
Willem de Graaf (voorzitter) 
 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

kiezers ook minder prettige verhalen 
bij, bomen groeien niet tot de hemel. 
Ons democratische bestel hebben 
wij zo ingericht dat wij hier politici 
voor kiezen die dit voor ons gaan 
regelen. 
 
Maar het laatste kabinet, nu demis-
sionair, schuift de hete aardappels 
steeds voor zich uit en iedereen 
weet: stilstand is achteruitgang. 
Daardoor komen er in de toekomst 
hardere maatregelen, wanneer men 
wel de moed heeft, al dan niet met 
het mes op de keel. Wij zullen nu 
moeten afwachten hoe daadkrachtig 
de “nieuwe” coalitie gaat worden, 
ervan uitgaand dat zij er uitkomen. 
 
Maar laat ik weer terugkeren naar 
onze eigen partij. Wij hebben weer 
een nieuwe partij voorzitster: Esther 
Mirjam Sent, een meer dan capabe-
le vrouw waarbij ik het gevoel heb 
dat ons gedachtengoed in veilige 
handen is. Ik heb haar speech met 
belangstelling gevolgd en dat geeft 
mij vertrouwen dat wij verder kunnen 
bouwen aan onze terugkeer naar 
een bepalende plaats in het politieke 
landschap. Dat is hard nodig al zul-
len wij helaas op landelijk niveau 
geduld moeten hebben. Op ge-
meentelijk niveau kunnen wij geluk-
kig wel onze stempel drukken en 
laten zien waar wij voor staan: een 
socialere samenleving. Wij zullen de 
grenzen moeten blijven opzoeken 
die wij op gemeentelijk niveau tot 
onze beschikking hebben. 
 
Wij zijn volop bezig de campagne 
voor te bereiden en hebben de kan-
didaten voor de verkiezingslijst ge-
vonden, al had ik wat meer respons 
vanuit de leden verwacht. De kandi-
daatstellingskommissie kan de ge-
sprekken gaan voeren en met een 

BELANGRIJKE DATA  
27 oktober 2021   - Raadsvergadering (Begroting), Het Vierkant 
28 oktober 2021   - Raadscommissie, Het Vierkant 
2 november 2021   - Informatieve commissie Bio-LNG, Het Vierkant 
10 november 2021   - Raadsvergadering, Het Vierkant 
22 november 2021   - Fractievergadering, Het Vierkant 
24 november 2021   - Raadscommissie, Het Vierkant 
25 november 2021   - Algemene Ledenvergadering, Anna Caspari 
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